
Projekt

Protokół Nr 61/2023

z obrad 61 Sesji Rady Miejskiej Koustancin-Jeziorna w dniu 26.10.2023 r. o godz. 16-
tej w trybie stacjonarnym.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 61 Sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jezioma zwołanej na wniosek zwołana 1/4 ustawowego składu Rady

w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023r.

poz. 40 ze zm.) oraz na podstawie * 13 ust. 1 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego

uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma z dnia 29 stycznia 202łr.

w sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jezioma (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r.,

poz.2239). Sesja odbyła się w trybie stacjonarnym.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

I. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zakazu wykorzystywania górotworów pod

powierzchnią terenu gminy do magazynowania sprężonego C02 wraz z

domieszkami.

4. Zamknięcie obrad.

Ad. 3—Podjęcie uchwały w sprawie zakazu wykorzystywania górotworówpodpowierzchniq

terenu gminy do magazynowania sprężonego „702 wraz z domieszkami.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, że sesja została zwołana na

wniosek % ustawowego składu Rady Miejskiej. Wymieniła nazwiska radnych, którzy podpisali

się pod wnioskiem.

Przewodnicząca poinformowała, że podejmowana uchwała ma charakter intencyjny, następnie

odczytała projekt uchwały.

Zgodnie z Dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady 2009/31/WE z dnia 23 kwietnia 2009
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r. w sprawie geologicznego składowania dwutlenku węgla pkt (19), Państwa członkowskie

powinny zachować prawo do wskazania na swoim terytorium obszarów, na których można

lokalizować składowiska. Prawo to dopuszcza do składowania na części lub całości ich

terytorium lub do opowiedzenia się za jakimkolwiek innym wykorzystaniem struktur

podziemnych, takim jak poszukiwania, produkcja i składowanie węglowodorów lub

geotermalne wykorzystanie warstw wodonośnych. W tym kontekście państwa członkowskie

powinny w szczególności w należyty sposób uwzględnić inne związane z energią warianty

wykorzystania potencjalnego składowiska, w tym warianty o znaczeniu strategicznym dla

bezpieczeństwa dostaw energii danego państwa członkowskiego lub rozwoju odnawialnych

źródeł energii. Nie może to jednak spowodować ograniczenia korzystania z zasobów wody

pitnej dla społeczności lokalnej, jak również wykorzystywania solanki leczniczej.

Rada Miejska Konstancin-Jeziorna, działając na podstawie Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o

samorządzie gminnym, wyraża sprzeciw na pozbawienie mieszkańców gminy

możliwości korzystania z czystej wody pitnej i solanki używanej do lecznictwa

uzdrowiskowego obecnie i w przyszłości.

Następnie głos zabrał Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Poinformował, że Gmina Konstancin

Jeziorna jako gmina uzdrowiskowa, w swoich działaniach na rzecz mieszkańców jako

priorytet stawia na zaopatrzenie ludności w dobrej jakości wodę pitną pozyskiwaną zarówno

z ujęć otwartych jak i podziemnych, a także ochronę solanki, używanej do lecznictwa

uzdrowiskowego. Gmina Konstancin-Jeziorna jako gmina uzdrowiskowa, w celu

zachowania walorów leczniczych obszarów uzdrowiskowych priorytetowo traktuje zadania

wynikające z art. 46 pkt. 1-3 ustawy z dnia 28 lipca 2005 r. o lecznictwie uzdrowiskowym,

uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych. Dla

możliwości wykorzystania zasobów wody pitnej oraz zasobów solanki leczniczej dla celów

konsumpcyjnych i balneologicznych „ obecnie i w przyszłości przez kolejne pokolenia, nie

przewiduje się wykorzystania górotworów pod powierzchnią terenu gminy do

magazynowania sprężonego CO2 wraz z domieszkami.

W wyniku glosowania: za- 13, przeciw -1 Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.

Nadano jej numer 754/VIII/61/2022.

Ad. 4-Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad został wyczerpany i

zamknęła obrady 61 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

2



Wszystkie głosowanie imieime stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joa”ma Bednarczyk
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